
W lipcu 2017 roku zainaugurowano jej budowę, 30 maja b.r.
oficjalnie oddano do użytku. Północno – zachodnia obwodnica
Staszowa to jedna z największych i najbardziej wyczekiwanych
inwestycji komunikacyjnych ostatnich lat.

Ma siedem metrów szerokości, blisko 5 kilometrów długości, chodnik, ścieżkę rowerową i nowy most
na rzece Czarna. Obwodnica Staszowa, której budowę oficjalnie rozpoczęto w lipcu 2017, została 30
maja uroczyście otwarta.  Trakt  łączy ze sobą trzy drogi  wojewódzkie:  nr  765 -  Osiek-Staszów-
Chmielnik, 757 - Stopnica-Staszów i 764 – Staszów-Raków-Kielce.

Inwestycja zrealizowana przez Świętokrzyski Zarząd Dróg Wojewódzkich w Kielcach jest niezwykle
ważna  nie  tylko  z  komunikacyjnego  punktu  widzenia.  Wyprowadzenie  ciężkich  samochodów  z
centrum miasta pozwoli odetchnąć mieszkańcom miasta. Istotny wkład w procesie realizacji  ma
gmina Staszów, która wsparła finansowo wykonanie koncepcji przebiegu obwodnic, przekazała na
ręce  marszałka  województwa  wykupione  wcześniej  grunty  pod  fragment  obwodnicy,  a  także
dokonała wykupu części gruntów pod obwodnicę i przeprowadziła konsultacje społeczne.

W oficjalnym otwarciu obwodnicy wzięli udział: marszałek województwa świętokrzyskiego Andrzej
Bętkowski,  wiceprzewodniczący  Sejmiku  Województwa  Świętokrzyskiego  Marek  Strzała,  radny
Sejmiku Paweł Krakowiak, przedstawiciele samorządu lokalnego na czele z burmistrzem Staszowa
Leszkiem Kopciem i starostą staszowskim Józefem Żółciakiem, a także Damian Urbanowski dyrektor
Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Kielcach i Mirosław Szczukiewicz - prezes Zarządu
Przedsiębiorstwa Robót Inżynieryjnych ,,Fart” Sp. z o.o. Kielce, które było wykonawcą obwodnicy.
Nowy trakt poświęcił proboszcz parafii p.w. św. Bartłomieja - ks.kan. Szczepan Janas.

Burmistrz  Leszek  Kopeć,  podczas  powitania  przybyłych  gości  podkreślał,  że  oddana do  użytku
obwodnica Staszowa ma dla rozwoju miasta ogromne znaczenie. – Staszów od wielu lat miał duży
problem spowodowany przejazdem samochodów ciężarowych przez ścisłe centrum naszego miasta.
Dzisiejsze spotkanie to długo wyczekiwana chwila, kiedy możemy stwierdzić, że ten problem jest
rozwiązany, a nowa obwodnica przyniesie ulgę szczególnie mieszkańcom Staszowa – mówił Leszek
Kopeć. Z kolei marszałek województwa świętokrzyskiego Andrzej Bętkowski podziękował wszystkim,
którzy włożyli wysiłek w to, aby ta obwodnica powstała i podkreślił, że to jedna z wielu ważnych i
potrzebnych inwestycji komunikacyjnych na terenie województwa.

Ogólna wartość inwestycji wyniosła 28 911 781, 67 zł, z czego dofinansowanie wyniosło ok. 19,5 mln
zł ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego Programu
Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2020.

















 


